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Rada Miejska w Piasecznie  
 

Protokół  
z 45 sesji Rady Miejskiej w dniu 21marca 2018 r.  

 
Obrady rozpoczęto w dniu  21 marca 2018 o godz. 09:35, a zakończono o godz. 12:10 
tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obrady prowadził upoważniony przez Przewodniczącego Piotra Obłozę, 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa. /upoważnienie stanowi załącznik do protokołu/ 
Wiceprzewodniczący stwierdził kworum. Obecni: 
1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza - nieobecny 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa otworzył 45 sesję Rady Miejskiej.  
Uwagi do porządku obrad: 

• Burmistrz Zdzisław Lis złożył prośbę o uzupełnienie porządku obrad o poniższe 
projekty uchwał: 

1/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 52 860,00 zł. na 
wniosek Wydziału ADK, ). 
2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 62 580,00 zł. na 
wniosek Biblioteki Publicznej oraz Wydziału KB ). 
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3/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 2.310.243,00 zł. na 
wniosek Ref. SZ ). 
4/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 158 301,- zł. na 
wniosek CUW ). 
5/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia dochodów budżetu z tytułu dotacji celowej o 
kwotę 30.000,- zł.) 
6/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 15.375,00zł. na 
wniosek IT). 
7/ w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych 
w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako część budżetu Gminy Piaseczno 
na rok 2019 
 
• Radny Michał Mierzwa wnioskował o zdjęcie projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy RONDO WIEKOWEJ SOSNY rondu w ciągu drogi powiatowej 2862W (ul. 
Parkowa) w Zalesiu Górnym w gminie Piaseczno. Radny odczytał pismo Wojciecha 
Ołdakowskiego, apelujące do Rady Miejskiej w Piasecznie, o zdjęcie z porządku 
obrad uchwały, o nadanie nazwy rondu, w ciągu drogi powiatowej 2826W – pismo 
w załączeniu do protokołu 

• Wiceprzewodnicząca, Magdalena Woźniak złożyła wniosek o wycofanie projektu 
uchwały 9.1 w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
8.592.034,00 zł).  
- po krótkiej wymianie zdań, wycofała wniosek 
 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie  uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: 
zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 52 860,00 zł. na wniosek Wydziału ADK, ).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.7 
 
Głosowano w sprawie   uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: 
zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 62 580,00 zł. na wniosek Biblioteki Publicznej 
oraz Wydziału KB )..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.8 
 
Głosowano w sprawie  uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: 
zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 2.310.243,00 zł. na wniosek Ref. SZ )..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.9 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: 
zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 158 301,- zł. na wniosek CUW ).   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.10 
 
Głosowano w sprawie  uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: 
zwiększenia dochodów budżetu z tytułu dotacji celowej o kwotę 30.000,- zł.).   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
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wprowadzono do porządku pod nr 9.13 
 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o 
kwotę 15.375,00zł. na wniosek IT).   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.14 
 
7) uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta 
Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie 
jako część budżetu Gminy Piaseczno na rok 2019 
Głosowano w sprawie  uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie 
przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako część budżetu Gminy Piaseczno na rok 
2019.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku pod nr 9.34 
 
8) wniosek radnego Michała Mierzwy o zdjęcie uchwały 9.15, w sprawie nadania nazwy 
RONDO WIEKOWEJ SOSNY rondu w ciągu drogi powiatowej 2862W (ul. Parkowa) 
w Zalesiu Górnym w gminie Piaseczno. 
Głosowano w sprawie:  
wniosek o zdjęcie uchwały 9.15.  
Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (6) 
Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, 
Józef Wierzchowski 
PRZECIW (13) 
Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Kłos, Anna Kostyrka 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
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NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wniosek nie uzyskał większości, uchwała w sprawie nadania nazwy RONDO WIEKOWEJ 
SOSNY rondu w ciągu drogi powiatowej 2862W (ul. Parkowa) w Zalesiu Górnym w 
gminie Piaseczno pozostaje w porządku obrad. 
 
Porządek obrad został ustalony. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji z dnia 14.02.2018 r. Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie  przyjęcia protokołu z XLIV sesji z dnia 14.02.2018 r. Rady 
Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
protokoł z XLIV sesji z dnia 14.02.2018 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, przyjęto 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań podejmowanych do 
obecnej sesji. 

Wiceprzewodniczący, Michał Rosa odczytał sprawozdanie. 

Dnia 19.02.2018 r. – spotkanie z dyrekcją i rodzicami z Przedszkola nr 5 -  
Przewodniczącego Piotra Obłozy 

23.02.2018 r. – V Mistrzostwa Amatorów Hokeja na Lodzie o Puchar Burmistrza - udział 
Przewodniczącego Piotra Obłozy 

09.03.2018 r. – Uroczyste spotkanie z Sołtysami Gminy Piaseczno z okazji Dnia Sołtysa 
udział Przewodniczącego Piotra Obłozy i Wiceprzewodniczącego Michała Rosy 

13.03.2018 r. – Spotkanie Wielkanocne Stowarzyszenia Kobiet Ziemi Piaseczyńskiej w 
Domu Kultury - udział Przewodniczącego Piotra Obłozy; 

1403.2018 r. – udział Przewodniczącego Piotra Obłozy w konferencji – Realizacja 
projektów edukacyjnych z funduszy zewnętrznych – dobre praktyki placówek 
oświatowych w Gminie Piaseczno (Erasmus+) – w SP w Zalesiu Górnym 

Udział Przewodniczącego Piotra Obłozy w pracach zespołu roboczego odnośnie 
opracowania wytycznych do projektowania dot. Budowy Centrum Sportowego – 
Chyliczkowska;  

Spotkanie robocze z Przewodniczącymi Komisji RM – odbiór i zagospodarowanie 
odpadów na rok 2019 
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Udział Wiceprzewodniczącej Magdaleny Woźniak we wtorkowych posiedzeniach 
Kierownictwa Gminy Piaseczno 

Spotkania i konsultacje z mieszkańcami Gminy Piaseczno 

Bieżąca praca w komisjach Rady Miejskiej i bieżąca współpraca z Burmistrzem 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Burmistrz, Zdzisław Lis poinformował, że Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał 
jest dostępne na stronie BIP i zostało złożone do Biura Rady Miejskiej oraz stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 

5.1 Radny Jacek Łuczak złożył dwa wnioski: 
5.1.1 o podjęcie konstruktywnych rozmów z MZDW i Marszałkiem Województwa 
Mazowieckiego o zaprojektowanie i wybudowanie chodnika w miejscowości Bogatki, a 
także właściwego oznaczenia DW 722 znakami poziomymi i pionowymi przy 
skrzyżowaniu drogi z drogą powiatową prowadzącą z drogi wojewódzkiej w lesie 
pomiędzy Bogatkami a Wólką Pęcherską do Głoskowa z DW 722 
5.1.2 o udzielenie odpowiedzi na interpelację z miesiąca października 2017 r. z 
uwzględnieniem decyzji po przeprowadzonych rozmowach pomiędzy PWiK i wykonawcą 
remontu DW 722. 

5.2 Radny Zbigniew Mucha złożył dwa wnioski: 
5.2.1 w związku z dokarmianiem zwierząt chlebem, co nie jest właściwym pokarmem dla 
ptaków, nie zjedzony tonie i gnije w stawie - prosił o zamontowania w parku kaczomatów; 
5.2.2 w związku z regularnie odbywającą się konsumpcją alkoholu na grobli w Parku 
Miejskim pomiędzy stawem a Perełką, wnioskował o regularne patrole Straży Miejskiej 
w tym rejonie, w celu przywrócenia ładu estetycznego i porządku prawnego. 

5.3 Radny Krzysztof Cieślak złożył następujące interpelacje i wnioski: 
5.3.1 o rozważenie możliwości wystawienia na cmentarzu komunalnym ściany na prochy 
zmarłych; 
5.3.2 wnioskował o przeniesienie początkowych (końcowych) przystanków 
autobusowych z parkingu przy UM Piaseczno, na wydzierżawione miejsca przy byłym 
Polkolorze; 
5.3.3 pytał czy jest konieczne wysyłanie pod jeden adres domowy trzech powiadomień 
o wysokości podatków dla współwłaścicieli nieruchomości; 
5.3.4 o zamontowanie lepszych jakościowo kamer w newralgicznych punktach miasta, 
aby łatwiej zidentyfikować osoby łamiące prawo   

5.4 Radna Hanna Krzyżewska złożyła następujące wnioski: 
5.4.1 o doprowadzenie do przejezdności ulicy Orzechowej w Chyliczkach, 
dotychczasowe rutynowe wyrównywanie nie daje żadnych rezultatów; 
5.4.2 w imieniu mieszkańców prosiła o ogrodzenie wybiegu dla psów przy ul. Cyraneczki 
/Wilanowska  w Józefosławiu. 
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5.5 Radny Antoni Rosłon złożył wniosek o uregulowanie stanu prawnego działki nr 138 w 
Woli Gołkowskiej, przeznaczonej w obecnym planie zagospodarowania przestrzennego 
wsi pod drogę publiczną gminną oraz w części pod zieleń.  Uregulowanie stanu 
prawnego umożliwi pełnoprawne korzystanie z drogi dojazdowej do nieruchomości. 

5.6 Radna Anna Kostyrka złożyła następujące wnioski: 
5.6.1 w związku z wykonaniem kilkudziesięciu placów zabaw na placach sołeckich oraz 
ich wyposażeniem, wnioskowała o wykonania tabliczek z napisem „Inwestycję wykonano 
ze środków Funduszu Sołeckiego i dzięki pracy Mieszkańców” 
5.6.2 o zlecenie: 
- wykonania koncepcji zagospodarowania parkingu przy Szkole Podstawowej w 
Złotokłosie wraz z przyległymi odcinkami dróg: Grójecką i Traugutta;  
- na budowę chodników przy ww. odcinkach dróg; 
- postawienie słupków po obydwu stronach bram wjazdowych na teren szkoły oraz 
wygrodzenie słupa średniego napięcia. 
5.6.3 o zamontowanie barier betonowych lub barier typu U-12a na parkingu / targowisku 
wis i wis Urzędu Pocztowego przy ul. Dworcowej w Złotokłosie; 
5.6.4 w imieniu osób starszych wnioskowała o zorganizowanie na terenie Gminy 
Piaseczno bezpłatnych zajęć dla mieszkańców w wieku 60+; 
5.6.5 w imieniu mieszkańców i użytkowników przystanku autobusowego Imbirowa Linii L2 
w Henrykowie Uroczu, wnioskowała o postawienie niewielkiej wiaty przystankowej      

5.7 Radny Artur Maicki złożył interpelacje i wnioski: 
5.7.1 w nawiązaniu do projektu „Nareszcie bez smyczy” wnioskował o szczegółowe 
informacje: 
- w jaki sposób realizacja tego projektu uzależniona jest od decyzji konserwatora 
zabytków oraz kiedy taką decyzję Gmina Piaseczno otrzyma; 
- na czym polega uzależnienie od planowanych prac na terenie Parku Książąt 
Mazowieckich; 
- w jakim terminie uda się zrealizować ww. projekt w roku 2018. 
5.7.2 w imieniu mieszkańców ul. Młynarskiej wnioskował o interwencję i zorganizowanie 
spotkania z Dyrekcją Poczty Polskiej w sprawie poprawy jakości obsługi. 

5.8 Radny Robert Widz złożył interpelacje w sprawie oznakowania dróg dla pieszych i 
rowerów na terenie gminy Piaseczno i wnioski o: 

5.8.1 dostosowanie oznakowania drogowego do zgodności z przywołanym wcześniej 
rozporządzeniem i intencjami gminy przy budowie ciągów pieszo-rowerowych, czyli 
zastosowanie znaku C-16 i tabliczki T-22 
5.8.2 opracowanie materiału informacyjnego wyjaśniającego zasady poruszania się po 
drogach dla pieszych i drogach dla rowerów oraz umieszczenie tego materiału na 
stronach informacji publicznej urzędu. 

5.9 Radna Ewelina Wójcik wnioskowała o: 
5.9.1 ustawienie lustra drogowego na ul. Rejtana tuż przy skrzyżowaniu z ulica 17 

Stycznia; 
5.9.2 wykonanie wyspowego na Alei Kalin na odcinku ul. Jerozolimska – ul. 1 Maja 
5.9.3 przeanalizowanie możliwości wdrożenia programu ”Książka dla Seniora” 

5.10 Radny Michał Rosa wnioskował o: 
5.10.1 podjęcie pilnych rozmów z PGE RE Jeziorna ws. przebudowy oświetlenia 

ulicznego na ul. Kordeckiego w Piasecznie; 
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5.10.2 zwrócenie się z do ZTM Warszawa w celu zaproponowania zainstalowania 
biletomatu, przy przystanku Gołków Letnisko 02lub 01; 

5.10.3 oczyszczenie kanału odprowadzającego wodę deszczową w ulicy Sułkowskiego, 
w Piasecznie 

5.10.4 przyspieszenie prac dotyczących wprowadzenia nowej organizacji ruchu na ul. 
Anhellego w Piasecznie oraz zrealizowania wniosku o wprowadzenie zakazu 
parkowania w obrębie skrzyżowania ul. Głównej z ul. Anhellego. 

5.11 Radny Michał Mierzwa wnioskował o udzielenie odpowiedzi na pytanie dlaczego 
godziny otwarcia przychodni przy ul. Fabrycznej w Piasecznie, zostały zmienione i 
obecnie pacjenci mogą korzystać z pomocy lekarskiej tylko do godziny 18:00. Prosił 
o wydłużenie godzin otwarcia przychodni w godzinach 6-20 w dni powszednie tj. o 
przywrócenie stanu poprzedniego . 

5.12 Radny Łukasz Kamiński wnioskował o: 
5.12.1 objęcie systemem darmowych przejazdów na Kartę Mieszkańca również linie L, 

gdzie Gmina Piaseczno dopłaca do kursów. Dotyczy np. linii L-19. 
5.12.2 informację na jakim etapie jest sprawa komunalizacji terenu boiska KS Hubertus w 

Zalesiu Górnym. Jaki jest przewidywalny okres zakończenia procedury. 
5.12.3 wykonanie poprawek przy budowie chodnika na ul. Jesionowej. Dotyczy 

poziomów wjazdów w ulice poprzeczne do ul. Jesionowej. Poziom chodnika nie 
pozwala na swobodne korzystanie przez pieszych i osoby na i z wózkami. 

 
6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
Sołtys wsi Zalesie Górne, Ewa Molenda – Stroińska zwróciła się z apelem o nadanie 
rondu w Zalesiu Górnym nazwy Wiekowej Sosny. Na zebraniu seniorów, oraz młodzieży 
szkolnej wszyscy opowiadają się za tą nazwą. Wszystkie nazwy w Zalesiu Górnym 
nawiązują do otoczenia. W miejscu planowanego ronda rosła stara sosna, którą 
pamiętają najstarsi mieszkańcy. W skutek upływu lat  uległa stopniowemu zniszczeniu. 
Drzewo zostało usunięte, ponieważ zagrażało bezpieczeństwu.    
 
Sołtys wsi Bogatki, Tomasz Trębicki w imieniu mieszkańców wnioskował: 
  o podpisanie porozumieniu z Zarządcą Drogi Wojewódzkiej 722 w celu wykonania 

budowy chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej 722 we wsi Bogatki wraz z udrożnieniem 
rowu odwadniającego  

 o podjęcie działań w celu poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu pieszych i 
pojazdów 

uzasadnienie: 
- w ostatnim czasie znacznie wzrosło natężenie ruch samochodów osobowych i 
ciężarowych na drodze 722 we wsi Bogatki ; 
- nowa organizacja ruchu od skrzyżowania w Gołkowie spowodowała skierowanie ruchu 
samochodów ciężarowych na drogę wojewódzką 722 przez wieś Bogatki; 
- brak pętli dla autobusu szkolnego powoduje niebezpieczny dla ruchu moment 
zawracania; 
- rodzice odbierają dzieci z autobusu szkolnego samochodami, z powodu braku 
chodnika;  
- wzdłuż tej drogi wydarzyły się śmiertelne wypadki i potrącenia pieszych, z powodu 
braku oznaczonego ciągu drogi dla pieszych i rowerów wzdłuż drogi 722 we wsi Bogatki. 
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7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że na złożone interpelacje będą udzielone pisemne 
odpowiedzi. Odnosząc się do wniosku Sołtysa wsi Bogatki poinformował, że Gmina 
starała się pomóc w sprawie bezpiecznego przejazdu przez tą wieś. W trakcie 
przygotowywania, planu proponowano zaplanowanie wytyczenia małej obwodnicy od 
południowej strony wsi tak, aby ominąć bezpośredni przejazd przez wieś. Na tą 
propozycję mieszkańcy nie wyrazili zgody. Obecnie sytuacja jest trudna, wzrasta co rok 
liczba samochodów, maleje bezpieczeństwo ruchu w terenach zabudowanych. Pomimo 
ograniczenia prędkości kierowcy go nie przestrzegają. 
Gmina ponownie rozważy inne sposoby zwiększające bezpieczeństwo ruchu na drodze 
722, we wsi Bogatki. 

8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację 

8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 

styczeń  16 880 980,-   19 380 355,-   
luty   11 075 170,-   12 999 185,- 
narastająco I-II     27 956 150,-    32 379 540,-           
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
plan w roku 2018   = 184 mln. zł   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR 8,6 mln. zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 71 mln. zł.  

8.4 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  472 211 680,-     
 dochody bieżące 445 781 008,-     
 dochody majątkowe   26 430 672,-    
  wydatki ogółem  535 008 581,-     
 wydatki bieżące  397 799 164,-     
 wydatki majątkowe 137 209 417,-    

Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 

 Plan  2018 53 480 000,- zł.  

9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 8.592.034,00 zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki 
Burmistrza: 
- w uzasadnieniu należy wykreślić słowo „oraz” w ustępie piątym przed słowem Komendy   
- w § 2 bez kwoty 7 mln. zł. w dziale 700 „Wykupy gruntów”  oraz załącznika nr 1  
pozostaje kwota 250 000,- zł. 
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-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji  
Dyskusja 

Radny Zbigniew Mucha pytał: 
-  na czym ma polegać usprawnienie, w związku z planem zwiększenia wydatków, 
wniosek Wydziału Gospodarki Odpadami na kwotę 469 017 zł z przeznaczeniem na 
usprawnienie systemu gospodarki odpadami;  
- prosił o uzasadnienie wniosku Wydziału Kadr i Administracji na zwiększenie wydatków 
o kwotę 6 100 zł. z przeznaczeniem na zakup wideo domofonu przy Posterunku Policji 
w Zalesiu Górnym Komendy Powiatowej Policji w Piasecznie. 

- Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Agnieszka Kowalska – wpływy mogą być wydatkowane 
tylko w obrębie systemu gospodarki odpadami. Odpowiadając na drugie pytanie, 
poinformowała, że zakup wideomofonu umożliwi mieszkańcom bezpośredni kontakt 
z oficerem dyżurnym o każdej porze dnia i w nocy. 

Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz przedstawił informacje na temat wzrostu cen 
ofertowych w stosunku do kosztorysowych planowanych na zadania w bieżącym roku. 
Są prowadzone analizy odnośnie poszczególnych zadań, aby jak najszybciej uruchomić 
realizację przez wykonawców. 

Radny Zbigniew Mucha złożył wnioski  

1. o zdjęcie kwoty 469 017 zł z przeznaczeniem na usprawnienie systemu gospodarki 
odpadami 

2. o zdjęcie kwoty 6 100 zł. z przeznaczeniem na zakup wideo domofonu przy 
Posterunku Policji w Zalesiu Górnym Komendy Powiatowej Policji w Piasecznie 

1. Wniosek do uchwały 9.1 - 469 017 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (3) Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
PRZECIW (11) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Jerzy 
Mościcki, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Adam Marciniak , Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek nie uzyskał wi ększości kwota 469 017 zł pozostaje w projekcie uchwały 
z przeznaczeniem na usprawnienie systemu gospodarki odpadami. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak przedstawiła uzasadnienie zakupu wideo 
domofonu. Mieszkańcy prosili aby usprawnić kontakt bezpośredni z dyżurnym oficerem, 
Policja pracuje na  tym posterunku pracuje na 1 etat, funkcjonariusz bardzo często jest w 
terenie. Chodzi o poprawę bezpieczeństwa i współpracę dla osiągnięcia tego celu. 



 

11/26 
 

2. Wniosek do uchwały 9.1 – 6100 zł..  
Wyniki głosowania  
ZA: 4, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) Krzysztof Cieślak, Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
PRZECIW (13) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Michał Rosa, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek nie uzyskał wi ększości kwota 6 100,- zł pozostaje w projekcie uchwały 
z przeznaczeniem na zakup wideo domofonu przy Posterunku Policji w Zalesiu Górnym 
Komendy Powiatowej Policji w Piasecznie 

Głosowanie uchwały z autopoprawkami Burmistrza - w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. 
zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 8.592.034,00 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Andrzej Mizerski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 244.266,00 zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji  
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji z wnioskiem o zmianę źródła finansowania kwoty 244.266,- zł na rozdział 
80101 §4260 zakup energii 
1. Wniosek do uchwały 9.2 zmiana źródła finansowania 
Głosowano w sprawie:  
Wniosek do uchwały 9.2 zmiana źródła finansowania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Adam Marciniak , Michał Rosa, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Anna Kostyrka, Michał Mierzwa, Robert Widz 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek został przyj ęty  

Głosowano   w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
244.266,00 zł) /z wnioskiem/.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Adam 
Marciniak , Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta z wnioskiem Komisji O światy  
 
3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 1.039.000,00 zł). 

- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji z wnioskiem. Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje o przeniesienie 
kwoty 40 000,- zł. na wykonanie remontu świetlicy w Mieszkowie (dot. projektu uchwały 
9.3, zał. nr 1 poz. 6, zadanie pn. „Świetlica w Mieszkowie – projekt dostosowania 
budynku do obowiązujących przepisów”) 

1. Wniosek do uchwały 9.3 przeniesienie kwoty 40 tyś zł do załącznika remontowego 
Głosowano w sprawie wniosku do uchwały 9.3 przeniesienie kwoty 40 tyś zł do 
załącznika remontowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
BRAK GŁOSU (5) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, 
Magdalena Woźniak  
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek został przyj ęty  

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
1.039.000,00 zł). /z wnioskiem/.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
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Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta z wnioskiem Komisji Finansów i Inwestycji  
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 3.850,00 zł na 
wniosek Ref. ZK). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji do kolejnych uchwał budżetowych (bez uchwał na kwotę 30 tys. zł oraz na 
kwotę 15 tys. zł. – uchwały dodatkowe wpłynęły po posiedzeniu komisji) 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
3.850,00 zł na wniosek Ref. ZK).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Robert Widz, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmiany planów wydatków na wniosek CUW). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zmiany planów wydatków na wniosek CUW)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
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Uchwała została podj ęta jednogło śnie  
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 
7.000,00 zł). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków budżetu 
o kwotę 7.000,00 zł).   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Robert Widz 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 52 860,00 zł. na 
wniosek Wydziału ADK, 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji. 
- Przewodnicząca Komisji Promocji, Katarzyna Krzyszkowska – Sut  przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. na wniosek Wydziału ADK, zwiększenia wydatków 
budżetu o kwotę 52 860,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 

8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 62 580,00 zł. na 
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wniosek Biblioteki Publicznej oraz Wydziału KB ). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Przewodnicząca Komisji Promocji, Katarzyna Krzyszkowska – Sut  przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 62 580,00 
zł. na wniosek Biblioteki Publicznej oraz Wydziału KB ).   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie  
 
9) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 2.310.243,00 zł. na 
wniosek Ref. SZ ). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 
2.310.243,00 zł. na wniosek Ref. SZ )..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Jacek Łuczak 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 

10) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 158 301,-
 zł. na wniosek CUW ). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 158 301,- 
zł. na wniosek CUW ).   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 

11) W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 
- Bogdan Krawczyk, Główny Specjalista IT zreferował projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Przewodniczący Komisji Prawa, Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji 
do projektów 9.11 i 9.12. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie  

12) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumień z Gminą Konstancin-Jeziorna i Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania 
publicznego. 
- Bogdan Krawczyk, Główny Specjalista IT zreferował projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumień z Gminą Konstancin-Jeziorna i Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania 
publicznego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
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Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
13) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia dochodów budżetu z tytułu dotacji 
celowej o kwotę 30.000,- zł.). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały  
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w  sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia dochodów budżetu z tytułu dotacji 
celowej o kwotę 30.000,- zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
14) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
15.375,00zł. na wniosek IT). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
15.375,00zł. na wniosek IT).   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
15) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
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na lata 2018-2028 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie  
 
16) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 50 położonej w 
obrębie 5 w Piasecznie. 
- Naczelnik Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
- Przewodniczący Komisji Prawa, Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji 
do projektów 9.16 - 9.23. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 50 położonej w 
obrębie 5 w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
17) W sprawie uchylenia uchwały nr 793/XXXVIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 14 grudnia 2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieograniczonego prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w Zalesiu 
Górnym przy ul. Wiekowej Sosny 4. 
- Naczelnik Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowano W sprawie uchylenia uchwały nr 793/XXXVIII/2016 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 14 grudnia 2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
przetargu nieograniczonego prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w 
Zalesiu Górnym przy ul. Wiekowej Sosny 4..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
18) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonych w miejscowości Bobrowiec gm. Piaseczno 
- Naczelnik Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności nieruchomości położonych w miejscowości Bobrowiec gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki 
, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Cieślak, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta  
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr ewid. 411/5, położonej w 
Złotokłosie. 
- Naczelnik Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr ewid. 411/5, położonej w 
Złotokłosie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
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Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
20) W sprawie zmiany uchwały nr 631/XXVIII/20104 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Piasecznie w gminie Piaseczno. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną 
opinię komisji do uchwał pkt 9.20 – 9.28. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany uchwały nr 631/XXVIII/20104 Rady Miejskiej w 
Piasecznie w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Piasecznie w gminie Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki 
, Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Andrzej Mizerski 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
21) W sprawie nadania nazwy RONDO WIEKOWEJ SOSNY rondu w ciągu drogi 
powiatowej 2862W (ul. Parkowa) w Zalesiu Górnym w gminie Piaseczno. 
- Naczelnik Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa oraz Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie nadania nazwy RONDO WIEKOWEJ SOSNY rondu w ciągu 
drogi powiatowej 2862W (ul. Parkowa) w Zalesiu Górnym w gminie Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17)Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
22) W sprawie nadania nazwy MIEDZIANA ulicy w Chylicach w gminie Piaseczno. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa oraz Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowano W sprawie nadania nazwy MIEDZIANA ulicy w Chylicach w gminie 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
23) W sprawie zmiany nazwy części ulicy Szkolnej we wsi Złotokłos w gminie Piaseczno i 
nadania jej nazwy PARKOWA. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa oraz Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany nazwy części ulicy Szkolnej we wsi Złotokłos w gminie 
Piaseczno i nadania jej nazwy PARKOWA..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta 
 
24) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Julianów w gminie Piaseczno dla terenu szkoły w Julianowie. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Julianów w gminie Piaseczno dla terenu 
szkoły w Julianowie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
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NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
25) W sprawie zmiany uchwały nr 1601/LIII/2014 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 12 
listopada 2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru wyznaczonego 
od zachodu, północy i wschodu granicą administracyjną z gminą Lesznowola oraz od 
południa osią istniejącej ul. Orężnej uchwalonego uchwałą nr 359/XIV/2007 Rady 
miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2007r. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zmiany uchwały nr 1601/LIII/2014 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 12 listopada 2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru 
wyznaczonego od zachodu, północy i wschodu granicą administracyjną z gminą 
Lesznowola oraz od południa osią istniejącej ul. Orężnej uchwalonego uchwałą nr 
359/XIV/2007 Rady miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2007r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
26) W sprawie sposobu wykonania uchwały nr 1190/XL/2013 z dnia 20 listopada 2013r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Kuleszówka I. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie sposobu wykonania uchwały nr 1190/XL/2013 z dnia 20 
listopada 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Kuleszówka I..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta  
 
27) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu centrum sportowego. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu centrum 
sportowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
28) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego od zachodu osią ulicy Wojska Polskiego, 
od północy osią ulicy Nadarzyńskiej i jej przedłużeniem w kierunku zachodnim, od 
wschodu osią ulicy Czajewicza, od południa osią ulicy Sienkiewicza. 
- Naczelnik UiA Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego od zachodu osią 
ulicy Wojska Polskiego, od północy osią ulicy Nadarzyńskiej i jej przedłużeniem w 
kierunku zachodnim, od wschodu osią ulicy Czajewicza, od południa osią ulicy 
Sienkiewicza.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta  
 
29) W sprawie zmiany uchwały nr 1002/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14 czerwca 2017r. w sprawie określenia przystanków komunikacji zbiorowej dla których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Piaseczno oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 
- Krawczyk Bogdan, Gł. Specjalista IT zreferował projekt uchwały. Zgłosił autopoprawki 
do § 1 i w uzasadnieniu winno być 3 Maja; Rejtana 01; Rejtana 02. 
- Pozytywna opinia Komisji Prawa oraz Komisji Ochrony Środowiska 
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- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 1002/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017r. w sprawie określenia przystanków komunikacji zbiorowej dla których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Piaseczno oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. /z autopoprawką/  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
30) W sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2018 r.”. 
- Komendant Straży Miejskiej zreferował projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę do § 1 
pkt 3 nazwa ulicy  Alternatywy 7(błąd pisarski) 
- Pozytywna opinia Komisji Prawa oraz Komisji Ochrony Środowiska  
- Przewodnicząca Komisji Promocji Katarzyna Krzyszkowska –Sut przedstawiła 
pozytywną opinię komisji 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2018 r.” /z autopoprawką/ 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
31) W sprawie skargi W.P. na brak odpowiedzi na pismo i dokonywanie niezgodnych z 
prawdą stwierdzeń przez Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 5 w Piasecznie. 
Bogdan Temoszczuk – Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt uchwały 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Oświaty i Kultury. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie skargi W.P. na brak odpowiedzi na pismo i dokonywanie niezgodnych z 
prawdą stwierdzeń przez Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 5 w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
32) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego, o powierzchni 26,25m2, usytuowanego w budynku mieszkalnym 
w Siedliskach przy ul. Sielskiej 12, na okres 10 lat. 
Naczelnik PM Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały.  
- Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano  w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego, o powierzchni 26,25m2, usytuowanego w budynku mieszkalnym w 
Siedliskach przy ul. Sielskiej 12, na okres 10 lat..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
33) W sprawie podziału Gminy Piaseczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Szczegółowo omówił mapę poglądową. Wg nowej ustawy zmianie uległy niektóre zapisy 
Kodeksu wyborczego. Nastąpiła zmiana z wyborów jednomandatowych na 
wielomandatowe okręgi wyborcze. Wyznaczono poszczególne okręgi po obliczeniu 
normy przedstawicielskiej – na 3303 mieszkańców przypada 1 mandat. Nadrzędnym 
celem dostosowania do obecnie obowiązującego prawa było zachowanie 
dotychczasowych obwodów do głosowania. Podzielono obszar gminy na 4 okręgi 
wyborcze Dwa okręgi teren miasta tj. 1 okręg 6 mandatów; 2 okręg 7 mandatów. Teren 
wsi okręg 3 i 4 po 5 mandatów 
- Pozytywną opinię Komisji Prawa przedstawił Przewodniczący Adam Marciniak. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie podziału Gminy Piaseczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów 
oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Robert Widz, 
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Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Antoni Rosłon 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta  
 
34) W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych w 
sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako część budżetu Gminy Piaseczno na 
rok 2019 
Miłosz Gibas zreferował projekt uchwały.  
Projekt nie był opiniowany przez komisje problemowe.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano  w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako część budżetu Gminy 
Piaseczno na rok 2019.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Michał Mierzwa, 
Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podj ęta jednogło śnie 
 
10. Wolne wnioski.  
- Nie było zgłoszeń . 
 
11. Zamknięcie obrad.  
Wiceprzewodniczący Michał Rosa stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 45 
sesję Rady Miejskiej w Piasecznie  o godz. 12:10  
 
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


